
Tack för er interpellation 

 

Det verkar finnas en uppfattning att Ånge kommun inte styrs politiskt. Det stämmer inte.  

Efter ett val bildas alltid, efter samtal och kompromisser, en majoritet som utser hel- och 

deltidspolitiker. Dessa genomför tillsammans med kommunens förvaltningar, den politik man 

tagit fram, i en årlig budget med en plan för ytterligare två år. 

 

Intervjun i SVD kom sig efter SDs remarkabla framgångar på landsbygden, Ånge inkluderat. 

Tyvärr blev valet ett lågvattenmärke, då endast nationellt påverkarbara plånboksfrågor kom i 

centrum. Ser i dagens DN att det även inom SD pågår en svekdebatt om detta, avseende 

bränslepriserna. 14 öre är lite mindre än utlovade 10 Kr.  

Mycket lite i valet kom att handla om vård, skola och omsorg, det vill säga frågor som har 

bäring på en kommuns kärnverksamhet.  

I det sammanhanget resonerades om hur politiken fungerat i Ånge och jag nämnde att vi 

under åren haft en gemensam syn på budget. Samtliga partier har med något undantag, ställt 

sig bakom budget och mål vilket i många stycken har varit och är en styrka. 

 

I linje med ovan beskrivet kommer alltid en budget i en kommun, en region eller i för den 

delen riksdagen att vara en majoritetsbudget, eller kan som i vårt fall även beskrivas som en 

Socialdemokratisk budget eftersom (S) har varit det majoritetsbildande partiet.  

Inget konstigt med det, oavsett om det står noterat på dokument eller inte. 
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